

Messrs. Corbin and Althouse for Messrs. Henderson and Robinson (Burnaby) on the Special Joint Committee on the Constitution of Canada.

Mr. Allmand for Mrs. Côté on the Special Joint Committee on the Constitution of Canada.

Mr. Ogle for Mr. Althouse on the Special Joint Committee on the Constitution of Canada.

MM. Corbin et Althouse en remplacement de MM. Henderson et Robinson (Burnaby) sur la liste des membres du Comité mixte spécial sur la Constitution du Canada.

M. Allmand en remplacement de M<sup>me</sup> Côté sur la liste des membres du Comité mixte spécial sur la Constitution du Canada.

M. Ogle en remplacement de M. Althouse sur la liste des membres du Comité mixte spécial sur la Constitution du Canada.

---

*Returns and Reports Deposited with the  
Clerk of the House*

The following papers having been deposited with the Clerk of the House were laid upon the Table pursuant to Standing Order 41(1), namely:

By the Examiner of Petitions for Private Bills, Fifth Report pursuant to Standing Order 97(2), as follows:

The Examiner of Petitions for Private Bills has the honour to report that the following petitioners have complied with the requirements of Standing Order 93:

Heber Lamont Matkin, of the City of Lethbridge, in the Province of Alberta; praying for the passing of an act to repeal and replace the act of incorporation of the President of the Lethbridge Stake, a corporation sole, in order to revise the constitution of the corporation.

By the Examiner of Petitions for Private Bills, Sixth Report pursuant to Standing Order 97(2), as follows:

The Examiner of Petitions for Private Bills has the honour to report that the following petitioners have complied with the requirements of Standing Order 93:

The General Security Insurance Company of Canada, having its principal place of business in the City of Montreal, in the Province of Quebec; praying for the passage of an act amending its act of incorporation in order to authorize the company to apply to be continued as a corporation incorporated under the laws of the Province of Quebec for the purpose of amalgamating with a Quebec insurance company.

By unanimous consent, at 4.03 o'clock p.m., the House adjourned until Monday at 2.00 o'clock p.m., pursuant to Standing Order 2(1).

---

*États et rapports déposés auprès du Greffier  
de la Chambre*

Les documents suivants, remis au Greffier de la Chambre, sont déposés sur le Bureau de la Chambre, conformément aux dispositions du paragraphe (1) de l'article 41 du Règlement, savoir:

Par l'Examineur des pétitions introductives de bills privés,—Cinquième rapport, conformément au paragraphe (2) de l'article 97 du Règlement, ainsi qu'il suit:

L'Examineur des pétitions introductives de bills privés a l'honneur de faire connaître que la requérante suivante a observé les prescriptions de l'article 93 du Règlement:

Heber Lamont Matkin, de la ville de Lethbridge, dans la province de l'Alberta; qui sollicite l'adoption d'une Loi abrogeant et remplaçant la Loi constituant en corporation le président de la division ecclésiastique de Lethbridge, corporation unipersonnelle, afin de réviser les dispositions constitutives de la corporation.

Par l'Examineur des pétitions introductives de bills privés,—Sixième rapport, conformément au paragraphe (2) de l'article 97 du Règlement, ainsi qu'il suit:

L'Examineur des pétitions introductives de bills privés a l'honneur de faire connaître que la requérante suivante a observé les prescriptions de l'article 93 du Règlement:

La Sécurité, Compagnie d'Assurances Générales du Canada, dont le principal établissement se trouve en la ville de Montréal, province de Québec; qui sollicite l'adoption d'une loi modifiant sa loi constitutive aux fins d'autoriser la compagnie à faire une demande pour être protégée en une corporation incorporée en vertu des lois de la province de Québec aux fins de fusion avec une compagnie d'assurance du Québec.

Du consentement unanime, à 4 h. 03 de l'après-midi, la Chambre s'ajourne jusqu'à lundi, à deux heures de l'après-midi, en conformité des dispositions du paragraphe (1) de l'article 2 du Règlement.